



全国计算机等级考试

NATIONAL COMPUTER RANK EXAMINATION

二级合格证书

CERTIFICATE OF LEVEL 2



姓 名: 权佳萦
Name

身份证件号: 320303200506114627
ID Number

参加 2025 年 9 月 全国计算机等级考试二级 WPS Office高级应用与设计 考试, 成绩 良好, 特发此证。
This is to certify that the bearer has passed the National Computer Rank Examination and has achieved level 2.

准考证号: 6776320261090019
Examination Number

证书编号: 67763212621018
Certificate Number



校验码: MCCY YDN7 GV2G 8XCS

教育部教育考试院
NATIONAL EDUCATION EXAMINATIONS AUTHORITY
MINISTRY OF EDUCATION OF CHINA



说 明

1. 全国计算机等级考试（NCRE）是用于考查应试者计算机应用知识与技能的全国性计算机水平测评体系。
2. 此证书作为持有人计算机应用知识与能力水平的证明，表明持有人具有计算机基础知识和基本应用能力，能够使用计算机高级语言编写和调试程序，或熟练应用Office办公软件，可以从事计算机程序的编制、初级计算机教学培训以及企业中与信息化有关的业务和营销服务工作。
3. 此证书可供用人单位录用和考核工作人员时参考，电子合格证书、纸质合格证明书与纸质合格证书具有同等效力。
4. 获取更多 NCRE 信息、查询证书真伪、下载电子证书，请访问中国教育考试网（www.ncea.edu.cn）。

Interpretation

1. The National Computer Rank Examination (NCRE) is a test battery, certifying computer proficiency at multiple levels.
2. This certificate shows that the bearer has acquired fundamental knowledge of computers and basic skills of its application, possesses the ability to write and debug programs with advanced computer programming languages, or skilled application of Office software, and is able to undertake computer program coding tasks, elementary computer teaching and training work, and information-related and marketing service jobs for companies.
3. This certificate can be used by employers for staff recruitment and staff evaluation purposes, the electronic certificate has the same effect as paper certificate.
4. For more information about NCRE, authenticity of this certificate, download the electronic certificate, please visit www.ncea.edu.cn.